

## Hier finden Sie uns:

Die Zoccolillo & Partner AG befindet sich in unmittelbarer Nähe zum Paradeplatz.

Vom Hauptbahnhof Zürich (Bahnhofstrasse) fahren Sie rund 4 Minuten mit einer der folgenden **Tram**:

- **Nr 7** (Richtung Wollishoferplatz).
- **Nr 10** (Richtung Albisgütli).
- **Nr 11** (Richtung Rehalp).
- **Nr 13** (Richtung Albisgütli).

An der **zweiten Haltestelle Paradeplatz** steigen Sie aus.

Von der Haltestelle **Paradeplatz** gehen Sie ca. 50 Meter bis zur **Kreuzung Bleicherweg / Talstrasse**. Der Eingang **Talstrasse 20** liegt auf der linken Seite ca. 5 Meter von der Kreuzung.

Falls Sie nicht mit den öffentlichen Verkehrsmitteln unterwegs sind und einen Parkplatz benötigen, so finden Sie öffentliche Parkplätze an der Talstrasse oder Bleicherweg für maximal 2 Stunden. Ansonsten gibt es in der Nähe die folgenden Parkhäuser:

<https://www.pls-zh.ch/parkhaus/talgarten.jsp?pid=talgarten> [https://www.hyatt.com/en-](https://www.hyatt.com/en-US/hotel/switzerland/park-hyatt-zurich/zurph/maps-parking-transportation)

[US/hotel/switzerland/park-hyatt-zurich/zurph/maps-parking-transportation](https://www.parking.ch/de/parkhaus-bleicherweg) <https://www.parking.ch/de/parkhaus-bleicherweg>



## You'll find us here:

Zoccolillo & Partner Ltd. is located in the immediate vicinity of Paradeplatz.

From Zurich main station (Bahnhofstrasse) you can take the following **tram** for around 4 minutes:

- **No7** (direction Wollishoferplatz).
- **No 10** (direction Albisgütli).
- **No 11** (towards Rehalp).
- **No 13** (direction Albisgütli).

Get off at the **second stop at Paradeplatz**. From the Paradeplatz stop, walk approx. 50 meters to the **Bleicherweg / Talstrasse** intersection. The **Talstrasse 20** entrance is on the left-hand side approx. 5 meters from the intersection.

If you are not using public transport and need a parking space, you will find public parking spaces on Talstrasse or Bleicherweg for a maximum of 2 hours. Otherwise there are the following car parks nearby:

<https://www.pls-zh.ch/parkhaus/talgarten.jsp?pid=talgarten> [https://www.hyatt.com/en-](https://www.hyatt.com/en-US/hotel/switzerland/park-hyatt-zurich/zurph/maps-parking-transportation)

[US/hotel/switzerland/park-hyatt-zurich/zurph/maps-parking-transportation](https://www.hyatt.com/en-US/hotel/switzerland/park-hyatt-zurich/zurph/maps-parking-transportation) <https://www.parking.ch/de/parkhaus-bleicherweg>

